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Intresseföreningen Skäret - Styrelsemöte 
 
Datum:   31 oktober kl. 19.00 – 21.00  
Plats:  Teams 
Deltagare:  Sven Klevefors, Tor Skärby, Helena Brodén, Anders Ek, Jesper Gill Hansson, Joakim 

Gripenmark, Ann-Sofi Aru 
 Frånvarande: Ditte Johnsen, Karin Östlund 
 
 

1. Val av sekreterare och justeringsman 
Ann-Sofi Aru valdes till sekreterare och Sven Klevefors till justerare.  
 
 

2. Föregående mötes protokoll (20 augusti) 
Påpekades återigen vikten av att på årsmötet nästa år ta upp med medlemmarna att vi 
skänker överskottet från lotteriet till välgörande ändamål. 
 
 

3. Ekonomi och medlemmar  
För närvarande ca 58 000 kr minusresultat, finns dock ingen anledning till oro då vi kommer 
att få ca 17 000 från Höganäs Kommun i stöd för Grön Kvalitetsturism och att vi inte har 
debiterat några medlemsavgifter under detta räkenskapsår. Vi har gott om pengar i kassan, 
likviditeten är fortsatt mycket god. 
 
Kostnaderna för reparation av badflotten och soldäcket ska vi försöka att få delvis (50%) 
betalt via Grön Kvalitetsturism, vilket också kan minska underskottet. 
 
Sven informerade att vi har placerat delar av vår kassa på så kallade placeringskonton för att 
få ränta på dessa pengar: 50 000 kr på 3 månader och 175 000 kr på 6 månader. 
 

 
4. Grönområden och röjning – höströjning 4 november, inkl. grillning 

Denna gång fokus på strandängarna på båda sidor om hamnen. Om vädret tillåter ska det 
eldas. Astas ängar har fått tilldelat en grupp som ska hjälpa till det, efter önskemål från Mats 
Fejne. Jesper ansvarar för grillningen. Eventuellt behöver vi inhandla en ny grill, då den gamla 
blivit lite ”misshandlad” i sjöboden. Ny röjningsplan läggs ut på hemsidan av Helena. 

 
 

5. Uppföljning årets Ungdoms- och trivselaktiviteter 
Bastun 
Offert har inkommit för permanent badstege, enligt den kostar det ca 55 000 kr att få den på 
plats. Dock mycket otydligt vad som de facto ingår i offerten. Flytt av stenar t.ex. kan kosta 
ytterligare 45 000 kr. Styrelsen är enig om att vi kan tänka oss en finansiering motsvarande 
55 000 kr, då med bidrag från Stiftelsen Gripen. 
Beslut att återkoppla till bastugruppen att vi vill se en ordentlig offert och plan innan vi tar 
ärendet vidare. 
Vidare kom diskussion upp kring avgift för bastun. Ett önskemål från Sven är att höja 
årsavgiften och låta hyra på icke gemensamma tider av bastun ingå, idag blir det mycket 
administration för att hantera inbetalningar. Ann-Sofi fick i uppdrag att ta frågan vidare med 
Pia och återkomma med förslag. 
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Boden i hamnen 
Styrelsen beslutade att avsätta ca 5 000 kr för att genomföra den ombyggnad som vi har 
åtagit oss för att få disponera boden i hamnen. Vi får disponera den av hamnföreningen på 
obestämd tid.  
Styrelsen gav också i uppdrag till Sven att kontakta Knut angående någon form av 
avtal/överenskommelse om att vi disponerar boden mot att vi genomför ombyggnaden och 
att vi ombesörjer underhållet framöver. 

.  
 

6. Information skaret.nu och Facebook 
Hemsidan ligger numer på en ny plattform. Fortfarande inte helt fungerande, Helena håller 
på att sätta sig in i den. Kommer nu börja uppdatera nästa års aktiviteter på hemsidan. 
Styrelsen kan konstatera att vår Facebook sida används allt flitigare, vilket vi tycker är bra. 

 
 

7. Vision Skäret och hamnplan 
Inkommet förslag till vision för Skäret: 
 
”Ett varsamt bevarande och vidareutveckling av Skäret, fortsatt präglat av en genuin 
omtanke om varandras bästa” 
 
Vi enades om att detta är en bra vision för Skäret och att den samtidigt måsta ”kokas ner” 
och förtydligas i ett antal mer konkreta punkter: 
- Vad betyder det? 
- Vad ska vi göra? 
- Hur vill vi ha det? 
 
Efter lång bra diskussion kunde vi enas om att vi ska utgå från att: 
Vi ska bevara det som gör att man har det bra på Skäret. Det gäller alla på Skäret, kommer 
nya generationer som vi behöver ta hänsyn till. Skäret ska vara ”levande”, hamnen ska vara 
en mötesplats, det ska vara trevlig och skapa en skön känsla och det ska vara ordning och 
reda. Hamnen, Sjöstens brygga och fotbollsplanen är centrala för Skäret och ska vara i 
”harmoni”. 
 
Vi var också överens om att vi ska utveckla Skäret, men göra det i små steg. 
 
Tor, Ann-Sofi och Ditte har i uppgift att jobba vidare med detta och kommer involvera 
styrelsen efter hand. 
 

 
8. Övriga frågor 

Soldäcket vid Sjöstens brygga som blåst sönder – hur gör vi inför nästa år? 
Tor tror att den går att laga, undersöker den möjligheten först. Beslut om eventuellt nytt 
soldäck inför nästa säsong tas på nästa styrelsemöte i vår.  

 
Byarådet – möte 8 november i Jonstorp. Anders deltar i mötet. 

 
9. Nästa möte 

25 mars kl. 19-21 via Teams.  
Vid behov sammankallar vi möte innan dess. Kan ev behövas för att komma vidare med 
visionen för Skäret. 
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Vid protokollet   Justerare 
 
 
Ann-Sofi Aru   Sven Klevefors 
 
 
 


